

استقالة المراقب المالي وتعيين مراقب مالي جديد

تعلم شركة فولتامب للطاقة ش.م.ع.ع. عن استقالة الفاضل / نبيل ناز من منصبه كمراقب مالي للشركة لأسباب شخصية. وقدّم الفاضل / نبيل ناز استقالته في 4 يناير 2026، وسيكون آخر يوم عمل له هو 4 أبريل 2026. وفي اجتماع المجلس المنعقد في 5 مارس 2026، وافق مجلس الإدارة على استقالة الفاضل /نبيل ناز، مع تأكيد أن آخر يوم عمل له هو 4 أبريل 2026. كما وافق المجلس على تعيين الفاضل/ نافين كومار راجندرا مراقباً مالياً للمجموعة، والذي سيتولى مهام منصبه فوراً.

Resignation of Financial Controller and Appointment of Group Finance Controller

Voltamp Energy SAOG announces the resignation of Mr. Nabeel Naz from his position as Financial Controller of the Company due to personal reasons. Mr. Nabeel Naz submitted his resignation on 4 January 2026, and his last working day will be 4 April 2026.

At its meeting held on 5 March 2026, the Board of Directors approved the resignation of Mr. Nabeel Naz, with his last working day confirmed as 4 April 2026.

The Board also approved the appointment of Mr. Naveen Kumar Rajendra as Group Finance Controller, who will assume the responsibilities of the role with immediate effect.




محمد أجمل باشا
الرئيس التنفيذي